

شركة بركاء للمياه والطاقة ش.م.ع.ع BARKA WATER AND POWER COMPANY S.A.O.G

28 July 2025

Link to video recording of Interactive Session for half year ended 30 June 2025

Barka Water and Power Company SAOG (the Company) would like to inform the investors and analysts that the Discussion Session in coordination with MSX has been conducted on Monday, 28 July 2025 presenting the unaudited financial results for the half year ended 30 June 2025, future plans and strategy of the Company and answering the questions of the attendees.

The video recording of the session was uploaded on the company's website at the below link:

<u>Disclousures | BarkaOne</u>

For further information, please contact the Finance Manager:

Adnan Hussain

Email: ahussain@acwapower.com

Mobile: +968 93872871

Salim Zahir Al Sibani Chief Executive Officer 28 يوليو 2025

رابط تسجيل الفيديو الخاص بالجلسة النقاشية التفاعلية لنصف السنه المنتهية في 30 يونيو 2025م

تود شركة بركاء للمياه والطاقة ش.م.ع.ع (الشركة) ابلاغ المساهمين والمستثمرين والمحللين الماليين بانه تم عقد الجلسة النقاشية عبر بورصة مسقط يوم الاثنين الموافق 28 يوليو 2025م، وذلك لعرض النتائج المالية الغير مدققه للشركة لنصف السنه المنتهية في 30 يونيو 2025م وخطة الشركه واستراتيجيتها والاجابة على الأسئلة التي طرحت من الحضور لهذه الجلسة.

تم تحميل الفيديو الخاص بالجلسة على موقع الشركة على الرابط ادناه:

<u>Disclousures | BarkaOne</u>

ولمزيد من المعلومات الرجاء التواصل مع المدير المالي:

عدنان حسين

البريد الالكتروني: ahussain@acwapower.com

هاتف: 968 93872871 + 968



سالم زاهر السيباني الرئيس التنفيذي